



TLPGA 公告

自 2022 年 12 月 1 日起，台巡賽參賽選手入境台灣之後，可於自主防疫期間(抵台 7 天內)參賽，除了遵守大會規定完成報到日前 3 日內快篩檢測之外，需於賽事周第 1 天(報到日)、第 3 天、第 5 天、(第 7 天)到球場指定區域現場做快篩，並將結果提供給大會人員。

其他入境已於台灣待滿 7 天者，按照大會原規定完成報到日前 3 日內快篩檢測，則不須再額外快篩。

注意事項：

1. 選手須自備快篩劑。
2. 快篩結果為陽性者，將不得參賽。
3. 如有發現作假，TLPGA 將有權取消您的參賽資格。

謝謝各位選手的配合。

※防疫措施依據疫情規定更新調整。

TLPGA Notice

From December 1st, 2022, TLPGA Tour players who enter Taiwan are allowed to participate tournaments during self-initiated prevention period (within 7 days after arriving). In addition to follow the same regulation as all players (ATK results within 3 days before registration day), players will also be required to take an on-site ATK upon arrival to the golf club on day 1(Registration Day), day 3, day 5, (and day 7 if needed), and should present the result to the committee.

Other inbound players who have already been in Taiwan over 7 days follow the same regulation as before (ATK results within 3 days before registration day).

Reminder:

1. Players prepare their own COVID-19 rapid antigen tests kit(ATK).
2. Players will not be allowed to participate when the test shows positive.
3. If falsify result is detected, TLPGA has the right to disqualify the player from competition.

Thank you for your cooperation.

※The COVID-19 regulation is subject to change according to the on-going epidemic situation.

The LPGA of Taiwan
2022. November 22